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Protokół z CXXXIX (139) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

w dniu 21 lutego 2023 roku 

  godz. 0900- 0912 

Ad.1  

Starosta stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 3 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzył CXXXIX (139) 

posiedzenie Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodnicząca Zarządu zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Zarządu przeszła do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 2  

W zastępstwie Dyrektor Zespołu Placówek Edukacjno – Wychowawczych w Gołdapi wniosek 

w sprawie zwiększenia planu wydatków z przeznaczeniem na zabezpieczenie środków  

na realizację zadania pod nazwą „ Adaptacja pomieszczeń po byłym Domu Świętej Faustyn  

w Gołdapi na potrzeby Zespołu Placówek Edukacjno – Wychowawczych w Gołdapi 

przedstawiła Wicedyrektor Zespołu Placówek Edukacjno – Wychowawczych w Gołdapi Pani 

Marta Konkol – Piwko / wniosek w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/.  

Wicedyrektor Zespołu Placówek Edukacjno – Wychowawczych w Gołdapi Pani Marta Konkol 

– Piwko zwróciła się z prośbą zwiększenia planu finansowego wydatków inwestycyjnych 

 o kwotę 173 918,00 w związku z konieczności zabezpieczenia środków na realizację zadania 

pod nazwą „Adaptacja pomieszczeń pod byłym Domu Świętej Faustyny w Gołdapi na potrzeby 

Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi” przewidzianego do realizacji  

w 2023 roku. Wicedyrektor Zespołu Placówek Edukacjno – Wychowawczych w Gołdapi Pani 

Marta Konkol – Piwko dodała, że w dniu 15 lutego 2023 nastąpiło otwarcie ofert  

i najkorzystniejsza ofert wykraczała poza posiadane w planie finansowym środki o wyżej 

wskazaną kwotę dlatego też zwróciliśmy  się z prośbą o zwiększenie planu finansowego  

o brakującą kwotę na realizację zadania inwestycyjnego.    

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego wniosku. 
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Skarbnik Pani Bożena Radzewicz przypomina sytuację, która miała miejsce 29 grudnia w 2021 

roku. Uchwałą nr 46/218 2021 rada powiatu przyjęła uchwałę w sprawie uchwalenia  budżetu 

na 2022 rok. Zostały zabezpieczone środki na realizację tej inwestycji w wysokości 400 000 zł                

w ramach rządowego funduszu inwestycji lokalnych. Następnie uchwałą nr 62/289 na 2022                    

z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2023 rok rada powiatu 

w Gołdapi podtrzymała stanowisko w zakresie sfinansowania zadania do wysokości środków 

w ramach rządowego funduszu inwestycji lokalnych. Na realizację wymienionego zadania rada 

powiatu przyjęła środki w wysokości 371 587 zł co stanowi niewydatkowaną kwotę w ramach 

rządowego funduszu inwestycji lokalnych. Zadanie również dostało odzwierciedlenie  

w wieloletniej prognozie finansowej i w wykazie przedsięwzięć. Na wyżej wymienione zadanie 

została przygotowana dokumentacja projektowa a dofinasowanie inwestycji z rządowego 

funduszu z inwestycji lokalnych w kwocie 400 000 okazało się być niewystarczające. 

Poinformowała, że powiat musiałby dołożyć z własnych środków kwotę  w wysokości 173 918 

zł a cała wartość inwestycji wraz z dokumentacją projektową wyniosłaby 573 918 zł.  

Należy mieć na uwadze, że aby zrównoważyć budżet powiat powinien dążyć  

do minimalizowania wydatków i zmniejszania długów. Obecny dług rzeczywisty powiatu  

to kwota 12 000 300 zł zaś planowany w 2023 roku ma wynieść 15 000 650 zł.  Skarbnik 

poinformowała, że jeżeli zarząd i rada powiatu wyrazi pozytywną opinię o wnioskowanym 

zadaniu źródłem sfinansowania będą wolne środki o których mowa  w art.217 ustęp 2 pkt.6 

ustawy o finansach publicznych. Przypomina sytuację odnośnie projekcji budżetu zalecane 

przez zarząd, czyli cięcie wydatków jakie miało miejsce w jednostkach oświatowych 

spowodowało  głownie zmniejszenie wydatków wynagrodzeniowych. Wówczas mówiła,  

że wszelkie wolne środki jakie się wygenerują i jakie będą możliwe do wprowadzenia  

do wieloletniej prognozy finansowej będą stanowiły źródło finansowania dla wynagrodzeń 

szczególnie dla nauczycieli i to jest według niej priorytet na bieżący rok. Zalecałaby jednak 

minimalizowanie tych wydatków i zmniejszenie długu do wyemitowania sfinansowania 

obligacjami w bieżącym roku deficytu budżetu.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała o kosztorysy?  

 

Skarbnik Pani Boże Radzewicz poinformowała, że jeśli chodzi o kosztorysy to ma wątpliwość 

bo rozmawiamy o adaptacji pomieszczeń po byłym domu Św. Faustyny. 
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Członek Zarządu Pani Grażyna Senda wtrąciła się pytając ile jest tych pomieszczeń bo ta kwota 

jest tak duża, ze w stanie surowym można dom zbudować własnym sumptem.  

 

Pracownik Zespołu Placówek Edukacjno – Wychowawczych w Gołdapi Pani Ewa Włodarczyk 

odpowiedziała, że będą dwie sale. Jedna sala będzie do zajęć technicznych a druga  

do gastronomicznych. Bardzo dużą kwotę w tym kosztorysie zajmuje sanitarna część,  

czyli według nowych wytycznych musi być dużo łazienek, umywalek.  

 

Skarbnik Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że kosztorys inwestorki jest przygotowany 

na rozbudowę i przebudowę sposobu użytkowania kuchni na pomieszczenia do celu 

dydaktycznych i powstaje jej rozbieżność w nazwie zadania inwestycyjnego.   

 

Pracownik Zespołu Placówek Edukacjno – Wychowawczych w Gołdapi Pani Ewa Włodarczyk 

odpowiedziała, Że zadała pytanie Panu projektantowi, dlaczego została zawarta taka nazwa  

to powiedział, że nie może wpisać naszej nazwy bo to jest nie zgodne z ich programem,  

więc musi być albo rozbudowa albo przebudowa.  

 

Skarbnik Pani Bożena Radzewicz powróciła do wytycznych, jeżeli chodzi o nabór wniosków 

w ramach rządowego funduszy inwestycji lokalnych. W ustawie jest zapisane, że wartość 

kosztorysowa zadania musi wynosić nie mniej niż 400 000 zł na dane zadanie. Do Ministra 

mają zgłoszone zadanie pod nazwą adaptacja i nie posiadają kosztorysu na tą inwestycje.  

 

Pracownik Zespołu Placówek Edukacjno – Wychowawczych w Gołdapi Pani Ewa Włodarczyk 

poinformowała, że rozmawiała z Panem, który projektował i powiedział, że nie może tego 

zrobić.  

 

Skarbnik Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że należało zmienić nazwę zadania skoro 

kosztorysu nie mógł zrobić i zmienić w wieloletniej prognozie finansowej nazwę zadania oraz 

w wykazie przedsięwzięć bo w tej chwili nie ma żadnego kosztorysu.  

 

Starosta  Pani Marzanna Wardziejewska uważa, że wszystko zostało już wyjaśnione i tak jak 

Pani Skarbnik powiedziała planowana adaptacja była już w 2021 roku pod inną nazwą. 

Wszystko musi być spójne a kosztorys musi być pod taką samą nazwą. W związku z tym,  

że od początku było mówione, że będzie 400 000 zł na adaptację pomieszczeń to zostaje taka 
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kwota. Jeżeli z przetargu przewyższa cena to powinno się zakres robót trochę obniżyć i tak 

zmniejszyć, żeby zmieścić się w tej sumie.  Rekomenduje, żeby ten wniosek odrzucić i postarać 

się, aby zmniejszyć zakres robót, aby kwota 371 000 zł wystarczyła.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie negatywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zwiększenia 

planu wydatków z przeznaczeniem na zabezpieczenie środków na realizację zadania pod 

nazwą „ Adaptacja pomieszczeń po byłym Domu Świętej Faustyn w Gołdapi na potrzeby 

Zespołu Placówek Edukacjno – Wychowawczych w Gołdapi 

  

Ad. 3 

Sprawy bieżące nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Wolne wnioski nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Zarządu podziękowała Członkom Zarządu za pracę. Zamknęła CXXXIX 

(139) posiedzenie Zarządu Powiatu.     

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 4 stron kolejno ponumerowanych.                                                                        
                 

   

                  STAROSTA  

 

                 Marzanna Marianna  

           Wardziejewska        

Członkowie Zarządu: 

1. Andrzej Ciołek………………………………………….. 

2. Grażyna Barbara Senda…………………………………. 

3. Stanisław Wójtowicz……………….…………………… 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 21.02.2023 r. 


